
Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 21. januar 
17:00-18:00 virtuelt - orienteringsmøde 
Invitation sendes ud umiddelbart før mødet  
Fraværende: Claus 
Til stede: Brian, Charlotte, Jacob, Jannick, Karsten, Marlene, Michal, Natalie, Rikke, 
Rikke A, Lone, Hirma    
Meddelelser/oriente
ring 
Ledelsen: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Præsentation af 
Hirma L. Bektas ny 
viceskoleleder 
 
 
 
 
 
Præsentation af 
Jacob Michelsen ny 
afdelingsleder på 
specialcenteret 
(Jacob inviteres kort 
med) 
 
 
 
Status hjemsendelse 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Hirma glæder sig til at fortsætte 
som viceskolelder. Hun har været 
konstitueret det sidst års tid. Hun 
brænder for det pædagogiske 
område samt undervisningen, og 
hun glæder sig til det videre 
samarbejde omkring 
Højmarkskolen.  
 
Jacob glæder sig til at komme i 
gang med arbejdet. Han har 
tidligere arbejdet ved Esbjerg 
ungdomsskole i specialpædagogisk 
regi. Tidligere ansat som 
afdelingsleder på Ansgar skolen. 
Jacob er i gang med en diplom i 
ledelse, som han bliver færdig med 
i 2021. 
 
Specialcenteret: Forældrene tog 
godt imod, da vi var ude og spørge 
dem omkring hjemsendelse. Det 
har været et samarbejde mellem 
skole og hjem, som resulterede i, 
at vi kunne planlægge den bedst 
mulige skoledag for vores elever i 
specialcenteret. Der er lavet 
forskellige tiltag i forhold til den 
enkelte elevs skoledag under 
hjemsendelsesperioden. I løbet af 
ugerne er der kommet flere og flere 
elever ind til nødundervisning.  
 
Almen: Vi ruller på tredje uge med 
fjernundervisning. Vi har ca. 30 
elever til nødundervisning på 
skolen. Eleverne følger så vidt 
muligt den planlagte online/fjern - 
undervisning. Det er en uvant 
måde at undervise på, hvilket også 
giver udfordringer for vores 
medarbejdere på skolen, da 

25 
min. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Samarbejde om 

eleverne sidder med hver deres 
computer, hver deres virtuelle 
fag/klasse. Vi har ændret strategi 
som sættes i værk, torsdag uge 3. 
1. årgang deles i to klasser, og vi 
sætter underviseren på storskærm, 
sådan så eleverne i fællesskab med 
den voksne kan deltage i 
undervisningen. Vores 
indskolingselever er blevet meget 
gode og dygtige til at tilegne sig 
digitale færdigheder. Den digitale 
dimension vil vi også gerne 
udforske efter Covid-19. 
Forældrene er generelt gode til at 
tage kontakt til os omkring elevens 
skoledag. Der tages højde for den 
enkelte elev, og vi går i tæt 
samarbejde omkring barnets 
skoledag.  
 
Skolens pædagogiske læringscenter 
(PLC) pakker bogposer til eleverne, 
hvor fokus er: at styrke læselysten 
med noget analog materiale.  Vi har 
pakket og udleveret over 20 poser i 
uge 3. I bogposerne får eleverne 
udleveret bøger og en læseguide 
med sjove opgaver. 
..\Desktop\kreativeopgaver.pdf 
 
Bogposerne er for alle skolens 
elever, og kan bestilles således:  
 

 Skriv til Hirma på Aula 
 Oplys barnets fulde navn og 

klasse 
 Evt. ønske om genre 

 
Budget: Der kommer mere info i 
februar. Vi skal aflevere DUA (drifts 
og udviklingsaftale) d. 22/1. Vi har 
blandt andet PBL, robotter og 
effektiv holddannelse på 
programmet.  
 
Vi kan benytte os af 
ungdomsklubbens lokaler i 
dagtimerne.  
 



 
 
 
 
 
Personale – almen 
og special: 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Tillidsvalgte – 
almen og special: 
 
Elevråd: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

lokaler med Ung 
Vejen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Special forsøger at holde en normal 
hverdag. Indtil nu har der ikke 
været meget sygdom. 
Undervisningen foregår så normal 
som mulig. Der er god kontakt med 
elev som deltager i 
online/fjernundervisningen. 
Skulderne er kommet ned omkring 
hjemsendelsen, og humøret holdes 
højt. Der er øget arbejdspres i 
udskolingsklasserne, da man både 
har elever i skole og elever som 
følger undervisningen hjemmefra. I 
almen går rigtig godt. Der er et tæt 
samarbejde omkring 
online/fjernundervisningen. 
Afdelingerne og de forskellige 
teams er gode til at vidensdele med 
hinanden.  
 
Der arbejdes på en ny aftale 
mellem kommunen og 
lærerkredsen. 
 
Undervisning og fase 3 under 
covid- 19: Hirma har været online 
rundt i klasserne, for at spørge 
eleverne i forhold til 
undervisningen. Eleverne er glade 
for at blive hørt. De ønsker mere 
bevægelse og fordybelse i timerne. 
Eleverne ønsker en kortere 
skoledag, hvor vi slutter kl. 13.20. 
Der er blevet snakket med resten 
af elevrådet omkring 
skemaændringer og ønsker til 
online/fjernundervisningen. 
Lærerne er kommet til en god plan 
omkring uge 4 og 5. Elevrådet er 
også glade for at få en stemme ind 
i skoledagens længde, hvor der er 
taget højde for elevernes ønsker. 
Det har været et godt samarbejde 
med fase 3 lærere og elever.   
 
9.klasserne er i gang med 
ministeriets skriftlige øveprøver. 
Teknikken er bøvlet til engelsk og 
tysk (lytteøvelses-delen), ellers går 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

det godt.  
 
Generelt går det godt i 
undervisningen, og lærerne er klar 
til at hjælpe eleverne. Kamera i 
undervisning er en god idé når 
timerne har social karakter. Det vil 
eleverne gerne have mere af. 
Læreren MB er rigtig god til at 
inddrage musik som et 
opstartselement i 
naturfagsundervisningen, hvilket 
skaber en sjov og anderledes 
undervisning - det er eleverne 
rigtig glade for. Opgaven 
”Livsduelighed på programmet”, er 
også sjov og anderledes, hvori 
eleverne lærer noget danskfagligt 
samtidig med, at der er bevægelse 
inddraget. Eleverne i fase 3 ser 
frem til at komme i skole igen. De 
savner den normale hverdag. 
Eleverne mangler ofte den fysiske/ 
sociale kontakt i 
online/fjernundervisningen. Et bud 
ind i de sociale-aktiviteter i 
klasseundervisning kunne eventuelt 
være:  

 Konkurrencer 
 Kahoot! 
 Jeopardy 
 Virtuel morgenmad 
 Musik/dans og bevægelse 
 Opgaver i livsduelighed  

 
Der er udfordringer med teknikken 
engang imellem, men det er ikke 
noget vi kan gøre så meget ved, da 
vi ved, at systemerne overbelastes.  
 
Der er afholdt et virtuelt 
elevrådsmøde torsdag d. 21/1. kl. 
12.00. Næste elevrådsmøde er: 
Tirsdag d. 23/2 kl. 12.30.  
 
Formanden indkaldte de 
forældrevalgte til et møde i 
søndags omkring hjemsendelse af 
elever.  
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
Forældrevalgte: 
 

De forældrevalgte er taknemlige for 
den måde undervisningen kører på. 
Lærerne er på, og eleverne har 
mulighed for at få hjælp fra 
lærerne. De små elever skal have 
mindre krav, da der ikke 
nødvendigvis sidder en voksen ved 
siden af, til at hjælpe med 
opgaverne.  
Et opmærksomhedspunkt: 
Overdragelsen mellem timerne 
(Informationer lærer til lærer). 
 
Vi er glade for at der afholdes 
virtuelle skolehjem-samtaler. 
  
Stor ros fra forældrevalgte til 
skolens medarbejdere. I gør et 
fantastisk stykke arbejde. 
 

Elevråd Orientering omkring 
bod og Medius 

Skoleboden:  
Der er godt gang i skoleboden. 
Eleverne i fase 3 er glade for 
boden. Vi har holdt møde med 
Pernille (PE) som driver 
skoleboden/ værkstedet til daglig.  
Skoleværkstedet er et pædagogisk 
undervisningstilbud, hvor elever får 
en mere hands on undervisning. 
Værkstedet skal bruge mere tid, 
hvis der skal laves andet mad, som 
er noget mere tidskrævende, da 
Pernille også har anden 
undervisning. Pernille var meget 
lyttende til vores idéer, og hun ville 
kigge nærmere på flere dage med 
smoothies. 
Klippekortet skal introduceres og 
præsenteres.  
 
Vi har endnu ikke afholdt møde 
med Medius. 

10 
min 

Pkt. fra sidst Forplejning til 
skolebestyrelsesmød
er 

Et grønt alternativ evt. fra 
skoleboden. Ledelsen tager en snak 
med Pernille fra skoleboden. 

10 
min  



 
 
Ref: Hirma Ljeskovica Bektas  
 
 
 

Høringssvar 
cykelruter 

Se vedlagte 
orientering og link 
 

https://vejen.viewer.dkplan.niras.d
k/plan/51#/ 
 
Højtprioriteret: Idrætsallé samt 
Vestergade til Tvievej. Vi er glade 
for at den dobbeltrettede cykelsti er 
kommet på højpriotet.  
 
Mellemgruppen: Holsted og 
Hovborg 
 
Søndergade og Dalbækvej: 
Dobbeltrettet-cykelsti 

10 
min 

Evt.  
Punkter til næste 
møde 

  Orientering om regnskab  
 
Elevråd:  

 UPV samt overgangen til 
ungdomsuddannelserne 

 Karakterer i hverdagen, 
standpunktskarakterer og 
UPV 

 Ajourføring af 
trivselspolitik/antimobbestrat
egi 

5 
min 


